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Jak plyne z titulu před jménem, není Zuzana absolventem vaší školy, graduovala na

VŠCrrr, fakulta potravinářské chemie a biochemie a to v r. 20o3. Poté se rozhodla

k doktorskému sfudiu a byla pfijata jak na VŠCtrt, tak na UK obor Fyziololgie rostlin.

Přijetí na druhou ze antněných škol považovala jako výzrru a proto ji zvolila. To

s sebou neslo určité problémy, neboť se musela značně zdokonalit v biologic\ých

oborech, které během vysokoškolského sírdia neabsolvoa|a. Zuz.ana se však s takovou

problematikou a práci s rostlinami zača|a setkávat už při vypracovávání své diplomové

práce v naší laboratoři. Tématem byl ýzkum antioxidačního enzymového systému při

chladovém stresu. Téma disertrační práce bylo poněkud odlišné, stámutí listu, což bylo

dáno především udělěnými grantoqými projeký k finančnímu pokrytí těchto prací,

Zárovď jsme získali poněkud unikátní rostlinný materiál od prof Schmůllinga,

transgenní tabáky s vneseným genem pro CKX, čímž se hladina CK snížuje. Jejich role

při nizrých procesech včeÍrě stamutí se studuje teměř výhradně při zýšené hladině

cytokininů a to především aplikací na listy nebo s geneticky manipulovanými rostlinami

se zýšenou hladinou těchto hormonů. Myjsme mohli uskutďnit invenní přístup,

studovat účinek nízké hladiny CK v listech na jejich ,.ývoj, anitoxidační systémy a

odpovědi na stresy. Ve své práci rozšířila pozorování o zpomaleném qývoji semenáěků

transgenních rostlin, které zjistili v laboratoři konstruktéra našich tabáků. Zvzanasvé

výsledky prezentovala na řadě konferencí včefrrě sfudents\ých, částďrrě byly

publikovany a dva jsou zaslané k posouzeni. Zuzana sama napsala dva z těchto

rukopisů.

Vidět Zly.anu pracovat v laboratoři bylo potěšenírrr' protože ji samotrou to

těšilo. Uměla si práci zorganizova\ byla samostafrrí a manuálně zručna. Patří k lidem,

kteří umějí stimulovat komunikaci a plodné diskuse v ýmu a tím podporovat práci

všech. Mimoto měla ráda problémy a zádrhele, t#ilo ji se s nimi poprat' Podílela se



také na učení diplomant&. Muvím v minulfu čase protože od začátku roku 2007

opustilanaši laboratoi pracujemimoPrahu avzÁáI1|aseoborurostlinná fyziologie.

Toho můžu jenom velmi litovat' protože si myslím" že ji tenrto obor jednak bavil, že

v nioh dosríhla i velni dobýoh ýslďků. Pro mě osobně byla spolupr.áce s ní velkou
inspirací, ráda jsem s ní diskutovďa a řďila probÉmy, se kterými se potkďa. Avšak již

od samého začátku jsem věděla, ž.e jeji cesta se btr,de ubírat jinak' nď byoh si já sama
přála stuďem sámutí lisni' ale osudtomu ctrce jinak ajsou v životě i jiné důleáté věci

než rostlinná ryziologie.

Doporučujra aby po uspěšné obbajobě byl ing. ZvzanéMýtinové udělen tiail P}rD.
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